
BR.01.0012.1.6.12.2018 

Protokół nr 83/2018 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 4 czerwca 2018 roku 

w Sali Portretowej UMK, Pl. Wszystkich Św.3-4  

  

  

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy  - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji, Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa,  

Bożena Kaczmarska-Michniak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego, Grzegorz Janyga 

-  Zastępca Dyrektora Biura Planowania  Przestrzennego oraz  inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Tonie - Jurajska" (druk nr 2862). 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Bodzów - Rejon ulicy Widłakowej" (druk nr 

2864). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta 

Miasta Krakowa w zakresie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "WOLICA, PRZYLASEK WYCIĄSKI i 

PRZYLASEK RUSIECKI za wiaduktem" (druk nr 2898). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Barycz II" (druk nr 2886). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rajsko II" (druk nr 2887). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Soboniowice II" (druk nr 2888). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Malborska" (druk nr 2895). 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Tonie - Jurajska" (druk nr 2862). 

 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Krystyna Karabuła – radna dzielnicy IV oraz 

przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień  udzielili Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta Miasta 

Krakowa, Bożena Kaczmarska-Michniak-  Dyrektor Biura Planowania  Przestrzennego. 

 

Komisja w obecności 6 członków Komisji - 4 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” ,przy 

0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 



uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Tonie - 

Jurajska" (druk nr 2862) (Opinia Nr  837/2018 z  4 czerwca 2018r.) 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Bodzów - Rejon ulicy Widłakowej" (druk nr 

2864). 

 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Józef Jałocha oraz przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi udzielili Bożena Kaczmarska-Michniak – Dyrektor Biura Planowania 

Przestrzennego, Grzegorz Janyga – Zastępca Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego. 

Krakowa. 

Komisja w obecności 9 członków Komisji - 6 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” ,przy 

0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Bodzów - 

Rejon ulicy Widłakowej" (druk nr 2864). (Opinia Nr  838/2018 z  4 czerwca 2018r.) 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta 

Miasta Krakowa w zakresie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "WOLICA, PRZYLASEK WYCIĄSKI i 

PRZYLASEK RUSIECKI za wiaduktem" (druk nr 2898). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa w 

zakresie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "WOLICA, PRZYLASEK WYCIĄSKI i PRZYLASEK RUSIECKI za wiaduktem" 

omówił Stanisław Moryc – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII. 

W dyskusji udział wzięli: Józef Jałocha, Grzegorz Stawowy, Wojciech Wojtowicz oraz 

przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień  udzielili Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta Miasta 

Krakowa, Bożena Kaczmarska-Michniak-  Dyrektor Biura Planowania  Przestrzennego, 

Grzegorz Janyga oraz Stanisław Moryc. 

Komisja w obecności 6 członków Komisji - 0 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” ,przy 

3 „przeciw”, 3„wstrzymujących się” nie wydała pozytywnej opinii do projektu uchwały 

w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "WOLICA, PRZYLASEK WYCIĄSKI i PRZYLASEK RUSIECKI za 

wiaduktem" (druk nr 2898). 

 

Ad.4 Ad.5 Ad.6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Barycz II" (druk nr 2886). 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rajsko II" (druk nr 2887). 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Soboniowice II" (druk nr 2888). 

 

 

Grzegorz Janyga – Zastępca Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego omówił   

projekty uchwał ww. sprawie. 



W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Józef Jałocha. 

 

Do projektów uchwał nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 6 członków Komisji - 6 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” ,przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru "Barycz II" (druk nr 2886) (Opinia Nr  839/2018 z  4 czerwca 

2018r.) 

Komisja w obecności 6 członków Komisji - 6 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” ,przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru "Rajsko II" (druk nr 2887) (Opinia Nr  840/2018 z  4 czerwca 

2018r.) 

Komisja w obecności 6 członków Komisji - 6 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” ,przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru "Soboniowice II" (druk nr 2888) (Opinia Nr  841/2018 z  4 czerwca 

2018r.) 

 

Ad.7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Malborska" (druk nr 2895). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Malborska" przedstawił Grzegorz Janyga – 

Zastępca Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego. 

W dyskusji udział wzięli: Wojciech Wojtowicz i  Józef Jałocha. 

Odpowiedzi udzielił Grzegorz Janyga - Zastępca Dyrektora Biura Planowania  Przestrzennego. 

Komisja w obecności 6 członków Komisji - 6 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” ,przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru "Malborska" (druk nr 2895) (Opinia Nr  842/2018 z  4 czerwca 

2018r.) 

 

Ad.8 

Sprawy bieżące. 

 

W sprawach bieżących  Przewodniczący Komisji przedstawił pismo Zarządu Tele-Fonika 

Kable S.A.,   w sprawie wniosku o zmianę przeznaczenia terenów w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Płaszów – Rybitwy”, obszaru „Wielicka -Wschód” 

oraz „Trasy Nowopłaszowskiej”. 

W dyskusji głos zabrali: Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus, Adam Migdał, Wojciech 

Wojtowicz oraz Marcin Szymański – radny Dzielnicy XII. 

Ustalono, ze pismo zostanie przekazane do Prezydenta Miasta. 

 

Ad.9 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 



 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący  Komisji o godzinie 18.30 

zamknął posiedzenie. 

                     

   

  

 

 

   Grzegorz Stawowy 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 

 

 

 

 

 


